



New Product Bulletin: PBX 13-02EN

Replaces: --

Date: February 4, 2013

ThermaWall SM 2600

Enjoy the thermal benefits of ThermaWall 2600 in a pre-glazeable split mullion!



Now available ThermaWall SM 2600

The split mullion and expansion / stack horizontal makes pre-fabricated or pre-glazed panel installation a “snap”! Pre-glaze capability affords shop - fabricated quality control.

- Select high...or higher levels of thermal performance with double or triple glazed options.
- Structural Silicone Glazed (SSG) capability offers freedom in design.
- Anchor options from complex to simple will suit any project budget.

Because the ThermaWall SM 2600 curtain wall has its roots in the VersaWall family, Alumicor’s accompanying products such as operable windows, doors and pressure plates are easily incorporated into the ThermaWall SM 2600 system.

Owners, Consultants and Authorized Alumicor dealers can rest assured that ThermaWall SM 2600 has been rigorously tested to applicable standards of performance with superb results (AAMA-501).

Please contact your Alumicor Sales Representative for more information, or go to ThermaWall SM 2600 web page for catalogue pages, specifications and CAD details:

http://www.alumicor.com/products/4_curtain-wall/9_split-mullion-pre-glazed/41_thermawall-sm-2600.html



Bulletin d'information
de nouveau produit: PBX 13-02FR
Remplace: --
Date: 4, Fevrier, 2013

ThermaWall SM 2600

Profitez des avantages thermiques
accrus du ThermaWall SM 2600
dans un système de demi-meneaux
pré-vitrés



Voici le système ThermaWall SM 2600

Les demi-meneaux d'expansion et d'agencement horizontale permettent la préfabrication en atelier et l'installation des panneaux rapidement au chantier.

- Choisissez un niveau de haute...ou de plus haute performance thermique avec les options de double ou triple vitrage.
- L'option du Vitrage Silicone Structurale (VSS) permet une plus grande liberté de conception.
- Options d'ancrages des plus complexes au plus simples pour tous les budgets de projets.

Issus des séries VersaWall, le système Thermawall SM 2600 accepte différents produits d'Alumicor, tel les fenêtres ouvrantes et les systèmes de portes qui s'y incorporent facilement, sans oublier une grande variété de couvercles à enclenchement.

Le mur-rideau pré-vitré ThermaWall SM 2600 a été rigoureusement testé selon les normes applicables de l'industrie (AAMA-501). - Les résultats obtenus satisfont et surpassent les exigences requises.

S'il vous plaît contacter votre représentant des ventes Alumicor pour de l'information sur la sécurité et la manutention du matériel ou vous pouvez contacter Alumicor par courriel à info@alumicor.com.

Les détails AutoCAD, spécifications et les mises à jour du catalogue seront disponibles sur le site Web :

http://www.alumicor.com/products/4_curtain-wall/9_split-mullion-pre-glazed/41_thermawall-sm-2600.html